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Jegyzőkönyv az ELTE TáTK Elnökségi üléséről 

2024.09.19. 

-1.62-es terem / Microsoft Teams  

 

Jelenlévők:  

Kardos Gábor, Zántó Réka, Klivényi Emma, Pikó Balázs, Nyári Ábris, Retkes Bálint, Ercsi Dániel, Tölgyesi 

Boldizsár, Kiss Eszter, Kosz Julianna, Bogár Annaliza, Záhonyi Anna, Juhász Luca, Heleszta Laura, 

Bagaméri Zsófia, Kisgyura Száva, Beri Dominika, Kersei-Opra Hanna, Sebestyén Adrienn, Horváth Georgina 

Kardos Gábor 18:05-kor megnyitja az ülést, az Ellenőrző Bizottságtól mandátumszámlálást kér. Az ülés 

határozatképes (10 mandátummal). Az Ellenőrző Bizottság megállapítja, hogy az ülés szabályosan került 

összehívásra. Senkinek nincs napirend módosító javaslata. 

1. napirendi pont - Tisztségviselői beszámolók 

Kardos Gábor (Elnök): Az utolsó ülés óta a gólyatábor szervezésben ugyanúgy részt vett, felügyelte a 

helyszínen az eseményeket, valamint esti EHÖK gyűlésekre járt a gólyatáborban. Részt vett a tanévnyitó 

ünnepségen. Megnyílt a melegítő konyha, a szolgáltatóval megbeszéléseket tartott. Részt vett az idei első 

KÖB-ön, valamint a Kari Tanácson is ott volt a héten. Szintén részt vett a HÖK-ös tanulmányi kurzuson, és 

az EHÖK informatikai referenssel intézte továbbá a vpn-eket és az informatikai eszközöket. A beszámoló 

elfogadásra került. 

Zántó Réka (Elnökhelyettes): A gólyatáborban ő is részt vett, utána pedig jelen volt a közös tárgyfelvételen. 

Részt vett továbbá a rendszeres szociális támogatások bírálásában. A héten a legtöbb tisztségviselővel már 

leült beszélgetni a visszajelzéseikről. Szintén részt vett a Kari Tanácson, illetve a HÖK-ös kurzuson is. A 

beszámoló elfogadásra került. 
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Ercsi Dániel (Tanulmányi alelnök): Ő is részt vett a gólyatáborban, másnap pedig már a tanulmányi hivatalnál 

volt végig beiratkoztatni. Többször egyeztetett Szabó Laurával, a tanulmányi hivatal vezetőjével a HÖK-ös 

kurzussal és más tanulmányi kérdésekkel kapcsolatban. Ő is részt vett a Kari Tanácson, ahol Andrew Ryder 

professzorral közösen egy új feliratot közöltek a hallgatói jóléttel kapcsolatban. Kromják Laura professzorral 

is közös programot szeretnének indítani. Ezek mellett folyamatosan válaszol az emailekre, a 

segítségkérésekre. A beszámoló elfogadásra került. 

Kosz Julianna (Külügyi alelnök): Részt vett a Nemzetközi Iroda által szervezett orientációs napon, ahol 

mindenféle ismerkedős programokkal készült a külföldi hallgatóknak. Részt vett a gólyahéten, valamint a 

nemzetközi pikniken, amit egy héttel később tudtak csak megtartani. Megtartotta a HÖK-ös kurzust a külföldi 

hallgatóknak, ahol rengeteg hasznos visszajelzést kapott. Részt vett továbbá egy EHÖK-ös külügyi bizottsági 

ülésen. Az Európai Uniós Ügyek Minisztériuma szervezni fog majd egy eseményt az Erasmus-os 

hallgatóknak, amit majd be kell promózni a social media felületeken. Az EHÖK tervez egy eseményt a buddy 

system mentoroknak. Illetve szóba került egy ’silent room’ kialakítása a hallgatók számára. Ezen kívül az 

AIESEC nevű szakmai gyakorlatot biztosító szervezet együttműködést szeretne kezdeményezni az 

egyetemmel. A beszámoló elfogadásra került. 

Retkes Bálint (Szombathelyi ügyekért felelős alelnök): Részt vett a szombathelyi gólyatáborban, ami szintén 

nagyon jól sikerült. A héten volt egy ülésük, ahol például a gólyabál részleteit kezdték el megbeszélni. Ezen 

kívül tervben van egy közös piknik a hallgatókkal. A beszámoló elfogadásra került. 

Horváth Georgina (NT SzHÉK elnök): Részt vett ő is a gólyatáborban, azóta pedig felvettek 4 új tagot a 

SzHÉK-be, valamint a héten kiküldte a jelentkezési formot és a következő héten megtartja az interjúkat, amire 

a többieket is szívesen várja. Részt vett ő is a gólyahéten, ahol a szerda esti program az övék volt, ami szintén 

jól sikerült. A Nemzetközi Tanulmányok SzHÉK-be mostantól az alkalmazott közgazdaságtan hallgatók is, a 

Szociológia SzHÉK-be pedig a szociális munka hallgatók is jelentkezhetnek.  

Klivényi Emma (Ellenőrző Bizottság elnök): Az előző nap tartottak egy bizottsági ülést, ahol például a HÖK-

ös kurzus és a küldöttgyűlés is szóba került, jövő héten pedig az EHÖK-ös EB elnökkel lesz megbeszélése. 

Az elnökségi előtt pedig egy DÖK-ös ülésen vett részt. 

Nyári Ábris (Szociális alelnök): A gólyatábor óta a rendszeres szociális támogatás bírálásával foglalkozott, 

koordinálta a többi bíráló munkáját, amivel hivatalosan is végeztek. Valamint részt vett ő is a héten a KÖB-

ön. A beszámoló elfogadásra került. 
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Tölgyesi Boldizsár (Belügyi és Szakos Képviseleti alelnök): Részt vett ő is a szociális támogatások 

bírálásában, valamint jelen volt az NT SzHÉK ülésén a héten. Legkésőbb októberben pedig a gazdasági 

alelnökkel rendbe teszik a raktárat. A beszámoló elfogadásra került. 

Sebestyén Adrienn (Rendezvényszervező referens): A gólyatábor óta lebonyolították a gólyahetet, valamint 

előző nap tartottak egy bizottsági ülést, ahol a félév következő programjairól beszéltek. Októberben egy 

kocsmatúrát, novemberben a gólyabált és decemberben pedig egy szabaduló szobás programot terveznek. A 

beszámoló elfogadásra került. 

Pikó Balázs (Gazdasági és pályázati ügyekért felelős alelnök): Részt vett ő is a gólyatáborban, utána pedig a 

szociális támogatások bírálásában is. Aznap volt Rékával megbeszélése, valamint hétfőn megtartotta az első 

KÖB gyűlését, az egyszeri pályázatok pedig hétfő reggeltől elérhetőek lesznek, amik majd a honlapra ki is 

kerülnek. Az EHÖK elnökkel is beszélt az eszközbeszerzésekről. Ezen kívül a raktár rendberakásával és a 

leltározással fog foglalkozni várhatóan a következő hetekben, illetve az irodában szeretné befejezni az iratok 

és az eszközök átnézését, az ügyelése után pedig egy gyors takarítást tervez. A héten újra elkezdi intézni a 

HÖK-ös pulcsikat. A költségvetési tervet is a következő két hétben megcsinálja. A beszámoló elfogadásra 

került. 

Kiss Eszter (Kommunikációs alelnök): A gólyahét alatt folyamatosan egyeztetett a Rendezvényszervező 

Bizottsággal és rakta ki az aktuális programokról a promót a social media felületekre, ez zökkenőmentesen 

ment. Előző héten részt vett egy EHÖK Kommunikációs Bizottság ülésen, ami kéthetente lesz mostantól. 

Több projektről is beszéltek, de a következő időszakban az Instagram oldalt szeretné rendbe tenni, valamint a 

kocsmatúra promója is hamarosan kimegy. A beszámoló elfogadásra került. 

Bogár Annaliza (Társmentorkoordinátor): A gólyatábor nagyon sikeresen lezajlott. Azóta kiváltak a Belügyi 

Bizottságból, tehát már külön szervezetként működnek. A jövőben Krámer Júlia fogja vinni a pozíciót. 

 

2. napirendi pont: Egyebek 

A héten megnyílt a melegítő konyha, ami egyelőre nagyon jól működik, promó is ment ki róla a social media 

felületekre. Ez az északi épületben a földszinten a 116-os és 117-es teremben van. Ennek a takarítása is az 

egyetemi takarító szolgálat feladata. 
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Az új pozíciók sablonját elkészíti Kardos Gábor elnök és ezeket továbbítani fogja Kiss Eszter kommunikációs 

alelnöknek, amik várhatóan hétfőn kerülnek ki az adott social media platformokra. 

Klivényi Emma Ellenőrző Bizottság elnök kérése, hogy a jegyzőkönyvek kerüljenek fel a honlapra. 

Ercsi Dániel jelezte, hogy a következő 3 hónapban szakmai gyakorlat miatt csak online lesz elérhető, de 

ugyanúgy lehet rá számítani mindenféle kérdésben. Valamint a HÖK-ös kurzus novemberi, hosszabb órájához 

várja a programötleteket. 

 

 Kardos Gábor 19:15-kor lezárja az ülést. 

 


